
Protokół Nr IV /2019 
z IV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 30 stycznia 2019 r. 
 

IV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://youtu.be/6EpUYyNARno. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:31 tego 
samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
Ad. 2. 
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad. 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, 
Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2019. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 

pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
łańcuckim (IV) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 
w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014 – 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i Sekretarza 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie. 

 
 
 

Ad. 3.  
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2019. 
 
 
Wprowadzenia do tematu dokonał pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki oraz pan 
Stanisław Barnat Skarbik Powiatu.  
Odnośnie projektu budżetu na rok 2019 są pozytywne opinie komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego oraz pozytywna opinia RIO w Rzeszowie. 



W dyskusji głos zabierali Radni oraz kierowali zapytania odnośnie projektu uchwały 
budżetowej na rok 2019.  
Byli to: 
Radny Kamil Kilian,  
Radny Jan Panek,  
Radny Mariusz Rejman,  
Radna Monika Roman,  
Radny Michał Mac,  
Radny Jan Magoń,  
Do zapytań ustosunkował się Skarbnik Powiatu, Starosta Łańcucki oraz 
Przewodniczący Rady Powiatu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr IV/26/2019 w sprawie podjęcia uchwały budżetowej na rok 2019 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
Poinformował o pozytywnej opinii RIO w Rzeszowie w sprawie WPF. 
Odnośnie powyższego projektu uchwały są pozytywne opinie komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 
Głos w dyskusji zabierała radna Monika Roman.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 



Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr IV/27/2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (IV) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 
2014 – 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor PUP w Łańcucie.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
łańcuckim (IV) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014 – 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr IV/28/2019 w sprawie uchwalenia zatwierdzenia i wyrażenia zgody na 
realizację projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób młodych pozostających bez 
pracy w powiecie łańcuckim (IV) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na lata 2014 
– 2020 została podjęta (w załączeniu).  



Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez 
pracy w powiecie łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor PUP w Łańcucie.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
Głos w powyższym punkcie zabierał radny Jan Magoń, Marek Kuźniar Dyrektor PUP 
w Łańcucie oraz Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację projektu 
pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr IV/29/2019 w sprawie zatwierdzenia i wyrażenia zgody na realizację 
projektu pozakonkursowego Aktywizacja osób powyżej 29 r. ż. pozostających bez pracy 
w powiecie łańcuckim (V) współfinansowanego z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Podkarpackiego na lata 2014 – 2020 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i Sekretarza 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 
Radni Jan Panek i Wojciech Szura wyrazili zgodę na kandydowanie.  
 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr IV/30/2019 w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i Sekretarza 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił i odczytał powyższy projekt uchwały.  
W powyższej sprawie głos zabierali radni powiatowi oraz mieszkańcy powiatu. 
 
Zbigniew Bieniasz reprezentował i wypowiadał się w imieniu mieszkańców ulicy 
Pozdwierzyniec w Łańcucie informując, że mieszkańcy oczekują w jak najszybszym 
terminie budowy łącznika pomiędzy autostradą A4 a drogą krajową DK 94. 
 
Obszernie w powyższym temacie głos zabierała radna Monika Roman informując, że 
wypowiada się w imieniu własnym i mieszkańców Osiedla Wschód w Łańcucie 
podkreślając, że mieszkańcy protestują odnośnie budowy łącznika w proponowanym 
obecnie miejscu, mieszkańcy chcą przesunięcia lokalizacji łącznika.  
Radna Monika Roman odczytała w tej sprawie pismo w imieniu własnym i mieszańców 
Osiedla Wschód w Łańcucie (pismo w załączeniu do protokołu). 
 
Radna Monika Roman zwróciła się do pana Starosty i Przewodniczącego Rady Powiatu 
z zapytaniem i poprosiła o pisemną odpowiedź, czy są w posiadaniu badań, 
dokumentów, ekspertyz stwierdzające możliwe natężenie ruchu na ulicy Kościuszki 
w Łańcucie po uruchomieniu łącznika autostrady A4 z drogą krajową nr 4.  
 
Radna Monika Roman stwierdziła, że nie jest przeciwko łącznikowi, jest tylko za 
zmianą jego przebiegu, po to, aby miasto Łańcut nie zostało zakorkowane, żeby na ulicy 
Kościuszki można było dalej żyć.  



Głos w tej sprawie zabierał Krzysztof Wojnar Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód 
w Łańcucie, który ustosunkował się do wypowiedzi radnej Moniki Roman.  
 
Ponadto głos w powyższym punkcie zabierali: 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Magoń. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zamknięciu dyskusji 
w powyższym punkcie i poddał go pod głosowanie.  
 
 
Głosowano wniosek formalny Przewodniczącego Rady Powiatu o zakończeniu 
dyskusji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (2) 
Halina Golec, Marian Kurek. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że dyskusja w tym 
punkcie została zakończona. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro. 
PRZECIW (1) 
Monika Roman. 
NIEOBECNI (2) 
Halina Golec, Marian Kurek. 
Uchwała Nr IV/31/2019 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  



Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu. 
W punkcie tym głos zabierała Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta Łańcucki.  
 
 
Ad. 10.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
Radny Michał Mac zapytał odnośnie: 
1) możliwości wykorzystywania w weekendy nowej hali sportowej im. Józefa Witka 

przy ZST w Łańcucie,  
2) Gazety Łańcuckiej, jaki procent nakładu gazety jest wykupywany przez powiat 

łańcucki, 
3) prośba o rozważenie odnośnie prowadzenia dyskusji na sesji, aby obrady nie były 

zmonopolizowane przez jedną osobę.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wpłynął wniosek 
radnych o utworzeniu Klubu Radnych w Trosce o Powiat Łańcucki. Poinformował, że 
przewodniczącym klubu został radny Michał Mac. 
 
Radny Michał Mac potwierdził powyższe oraz poinformował, że członkami klubu 
zostali: Wojciech Szura, Jakub Reizer, Jan Magoń, Kamil Kilian, Mariusz Rejman, Jan 
Panek, Michał Mac. Klub będzie reprezentował wyborców oraz mieszkańców powiatu. 
Radny wyraził nadzieję, że powstanie klubu przyczyni się do poprawienia jakości 
dyskusji w Radzie Powiatu oraz realizowania pomysłów, programu i założeń. Klub 
otwarty jest dla wszystkich chętnych radnych. 
 
Pan Starosta odnośnie korzystania z powiatowej hali im. Józefa Witka zadeklarował 
w miarę możliwości współpracę z MOSiR. W tej sprawie prowadzane są rozmowy 
z Dyrektorem MOSiR. 
 
Odnośnie Gazety Łańcuckiej pan Starosta przekazał, że powiat łańcucki wykupuje jedną 
stronę w Gazecie Łańcuckiej i zamieszcza tam swoje materiały. Koszt to około 10 000 
zł rocznie. W ramach współpracy wydawca przekazuje powiatowi gratisowo kilkanaście 
egzemplarzy z każdego wydania.  
 



Radny Janusz Bester poddał pod rozwagę, aby wprowadzić stały punkt na sesję – 
sprawozdanie z poszczególnych komisji Rady Powiatu. 
Do powyższego ustosunkował się Przewodniczący Rady informując, że wszystkie 
materiały i protokoły są udostępnione Radnym na bieżąco i nie widzi potrzeby 
wprowadzania takiego punktu.  
 
Ponadto głos w dyskusji zabierali: 
Radny Zbigniew Grad odnośnie modernizacji dróg powiatowych m. in. drogi 
powiatowej Albigowa, Sonina, Wysoka, inwestycja w Soninie. 
 
Jan Kilian członek Zarządu Powiatu Łańcuckiego odnośnie częstotliwości i długości 
wypowiedzi radnych na sesji oraz udziału radnych w posiedzeniu zarządu i komisji, jak 
również spotkań radnych z mieszkańcami w terenie.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że praca Radnych głównie polega na pracy 
w komisjach, zarządzie, czy analizie dokumentów.  
 
 
Ad. 13.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro. 
NIEOBECNI (4) 
Józef Buk, Halina Golec, Marian Kurek, Paweł Skoczowski. 
Protokół Nr III/ 2018 z dnia 28 grudnia 2019 r. został przyjęty.  
 
 
Ad. 14.  
Sprawy różne. 
 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Marek Kuźniar Dyrektor PUP w Łańcucie, 
Zbigniew Bieniasz mieszkaniec ul. Pozdwierzyniec z Łańcuta, 
Radna Monika Roman, 



Radny Michał Mac, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu,  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
W punkcie tym głos zabierał także radny Jan Panek, w szczególności wypowiadał się 
odnośnie odśnieżania chodników w poszczególnych gminach Powiatu Łańcuckiego. 
Zasygnalizował, że odśnieżanie odbywa się w ten sposób, że odśnieżone chodniki przez 
pracowników gmin zasypywane są ponownie przez jadące pługi odśnieżające drogi 
powiatowe.  
Ponadto Radny zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości wprowadzenia 
nagrywania rozmów, które są wykonywane do dyspozytora w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w Łańcucie.  
 
Radny Jan Magoń zgłosił uwagę dotyczącą przesyłania materiałów dla radnych, aby 
były w formie edytowalnej.  
 
 
Ad. 15.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
IV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Na tym protokół zakończono. 
Przygotowała: Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAM 
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